
 آرمان ملی: سرمربی استقلال در مصاحبه خود از »شیتیل 
کنش اهالی داوری را به دنبال  بگیر« در حالی استفاده کرده که وا

داشته است. 
   صحبت های نکونام 

جواد نکونام در نشست خبری پس از دیدار دو تیم استقلال 
، اظهار داشت: می دانستیم بازی سختی داریم. با  و گل گهر
تیمی بازی داشتیم که شکل تیمی خوب، نظم و انضباط و 
ساختار خوبی دارد. بازی های این تیم را دیده بودیم، تقریبا 
بدون موقعیت به پایان می رسید. شاید در خیلی از بازی ها 
به حریفان موقعیت نمی دادند. وی در پاسخ به این سوال 
که پنالتی استقلال درست نبود و هفتمین پنالتی آبی ها در 8 
بازی اخیر مقابل گل گهر بود، عنوان کرد: من در مورد یک بازی 
صحبت می کنم و در مورد 7 بازی دیگر شما صحبت کنید! ما از 
خدا می خواهیم که VAR باشد. همه تیم ها و استان ها دوست 
گر آن  دارند و امیدوارم این اتفاق بیفتد. ما گل آفساید خوردیم. ا
گل را نمی خوردیم قطعا شرایط بازی فرق می کرد. می توانستیم 
راحت تر بازی را اداره و کنترل و حتی برنده شویم. نکونام تصریح 
کرد: وقتی گل می خورید برای بردن نیاز به 2 گل دارید ولی وقتی 
صفر- صفر است با یک گل می توانید برنده شوید. عجله کردند 
که وسط بازی بیانیه دادند. من به نظر مدیران و مسوولین 
احترام می گذارم ولی نظر شخصی و فوتبالیم را می گویم. گل گهر 
عجله کرد چون گل شان آفساید بود. شرایط به نفع آنها شروع 
به تغییر کرد. در مورد پنالتی ما هم؛ غیر از کارشناسان شیتیل 
بگیر که تکلیفشان مشخص است بقیه کارشناسان می توانند 

نظر بدهند. 
   صحبت نوازی

محمد نوازی مربی استقلال در پاسخ به این سؤال که آیا اعتقاد 
دارد داور باید یک پنالتی دیگر برای آبی پوشان می گرفت، به 
تسنیم گفت: شک نکنید پنالتی استقلال سوخت. کارشناس 
داوری می گفت پنالتی استقلال، پنالتی نبوده است. چطور 
نمی بیند که توپ به دست چپ بازیکن هم برخورد می کند؟ 
گر مردم شما را نمی شناسند من و خیلی از  آقای کارشناس! ا
استقلالی ها شما را می شناسیم. این فرد عشق کتانی و ساعت 
قرمز است! همیشه در زمان داوری اش سر بازی ها ساعت 
قرمز می انداخت و کتانی قرمز می پوشید. به خاطر مشکلی که 
داشت مجبور بود لنز در چشمانش بگذارد و گاهی خطا را در 
یک متری اش نمی دید. می دانم ایشان رفیق نزدیک کدام آدم 
فوتبالی است. آقای شیتیل بگیر هم رفیق همان آدم است. 
نوازی افزود: یک باند درست کرده اید و می خواهید تیم استقلال 
را تخریب کنید؟ تعجب می کنم از آن برنامه زنده تلویزیونی که 
از امثال اینها برای نقد داوری استفاده می کند. از کارشناسان 
دیگر یک سؤال درباره ایشان کنید. ببینید چطور از عشق او 
به رنگ قرمز حرف می زنند. ما که بیرون از داوری هستیم این 

چیزها را می دانیم. طرف با لباس قرمز جلوی دوربین نشسته؛ 
آیا نمی دانسته نباید این کار را کند؟ شاید هم برای خودشیرینی 
پیش رقیب این کار را کرده است. دوست عزیز، شما به جای نقد 
داوران، شال قرمز بینداز و بوق دستت بگیر و روی سکو تیمت 

را تشویق کن!
کنش عسگری    وا

حسین عسگری در گفت وگو با فارس، در مورد تکرار استفاده 
از واژه کارشناسان داوری شیتیل بگیر در نشست های خبری 
جواد نکونام سرمربی تیم استقلال بدون اسم بردن از این 
نفرات، اظهار داشت: طبیعی است اعضای یک باشگاه به هر 
طریقی می خواهند منافع تیم را تامین کنند اما باید دید قوانین 
و مقررات چه می  گوید. وقتی در آیین نامه کمیته انضباطی به 
گر اعضای یک تیم به داوری اعتراض  صراحت قید شده حتی ا
کنند، این موضوع قابل پیگیری است، پس چگونه فدراسیون 
فوتبال وقتی سرمربی یک تیم به صراحت چنین افترا و توهینی 
کت می ماند؟ اشکال از فدراسیون است  را به کار می برد، سا

که برخوردی با نکونام نمی شود. وی افزود: بسیاری از 
افرادی که در برنامه های مختلف کارشناسی داوری 

می کنند مثل مسعود مرادی، یدا... جهانبازی، 
رضا سخندان، علی خسروی و... ناظران کمیته 
داوران هستند. پس وقتی آنها ناظر فدراسیون 

هستند و یک نفر به این صراحت به کارشناسان 
داوری توهین می کند، فدراسیون، کمیته داوران 

و کمیته انضباطی وظیفه دارند با او برخورد 
کنند. کارشناس داوری اضافه کرد: چرا این 

بحث پیگیری نمی شود و چرا از نکونام 
نمی خواهند بابت حرف هایش جواب 
 ، بدهد؟ استفاده از کلمه شیتیل بگیر
اعتراض نیست بلکه یک توهین و اتهام 
گر با این مسائل به موقع، قاطع  است. ا
و برابر قانون برخورد نشود، کار خیلی 
بدتر می شود. نمی گوییم شمشیر 2 

لبه بگیرید و همه را گردن بزنید، اما 
وقتی کسی تخلف می کند، قاطعانه 

برخورد کنید. در این حالت 
را  مواردی  چنین  دیگر 

شاهد نیستیم. نکونام 
کسی مدرکی  گر از  ا

دارد، اسم آن فرد 
نباید  ببرد.  را هم 

سربسته حرف بزند. 
او به صورت کلی توهین 

حالت  این  در  و  می کند 

کمیته انضباطی و داوران خیلی راحت تر می توانند حرف هایش 
را پیگیری کنند. وقتی چنین کاری انجام نمی دهند، روز به 
روز شرایط بدتر می شود. عسگری درخصوص اینکه شاید 
استقلالی ها اعتقاد دارند به این دلیل که بیشتر تصمیمات 
داوران توسط برخی کارشناسان تایید می شود، آنها شیتیل 
بگیر هستند، گفت: برخی اتفاقات را خیلی راحت می توان 
بررسی کرد. تفاوتی بین استقلال، پرسپولیس و تیم های دیگر 
نیست. می بینید روی یک صحنه 70- 80 درصد کارشناسان 
یک حرف می زنند و نظر واحدی دارند. نمی شود که همه این 
نفرات شیتیل بگیر باشند. البته منکر این موضوع هم نیستیم در 
فوتبالی که همه از آن نان می خورند، 2 کارشناس هم با یک تیم 
ارتباط داشته باشند. بالای 90 درصد درصد کارشناسان واقعیت 
را می گویند، اما به این دلیل که به ضرر تیم حرف می زنند، عوامل 

آن تیم شروع به جهبه گیری می کنند. 
   پاسخ سخندان

رضا سخندان کارشناس داوری در خصوص صحبت های 
« و کسی  گر می گویند »شیتیل بگیر سرمربی استقلال گفت: ا
 » هست چرا نام نمی برند؟ مثلاً سخندان »شیتیل بگیر
که  کارشناسی  گر مدرکی دارند در مورد هر  است! ا
کنند، نه اینکه در  ارائه  را  « است، آن  »شیتیل بگیر
لفافه صحبت کنند. سند و مدرک ارائه کنند، هر کسی 
تخلف کرده باشد ارکان قضائی با آن برخورد می کند. 
که در لفافه  متأسفانه همیشه شاهد این بوده ایم 
صحبت می کنند. فقط و فقط هدف شان گرفتن 
بازی های  یا  بازی  همان  برای  امتیاز 
آینده است. هیچ کجای دنیا ندیدیم 
کار  وسط بازی بیانیه دهند و این 
غیرحرفه ای است. به نظرم ارکان 
قضائی فدراسیون باید با این نوع 
رفتار ها برخورد کنند. برخورد ها 
باید بیشتر از این باشد، چون 
نبوده  بازدارنده  قبلی  موارد 
را  کار ها  این  کسانی  است. 
بازیکن  که  می دهند  انجام 
از  تعدادی  بودند،  ملی 
زیادی  سال های  آن ها 
بازی  کشور  از  ج  در خار
و  می آیند  بعد  کردند. 
از  رفتار هایی  چنین 
خود نشان می دهند، 
شخص  از  نباید  ما 
دیگری توقعی داشته 

باشیم. 
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صحبت سرمربی استقلال و پاسخ کارشناسان داوری

 » ماجرای نکونام و کارشناس »شیتیل بگیر

این بدترین چلسی است!  
چلسی با شکست برابر ولورهمپتون بدترین 
عملکرد یک تیم در سال 202۳ در لیگ جزیره را 
به ثبت رساند. به گزارش اسکای اسپورت، نتایج 
کابوس وار چلسی با هدایت پوچتینو ادامه 
دارد. چلسی در هفته هجدهم رقابت های لیگ 
برتر انگلیس به مصاف ولورهمپتون رفت و با 
نتیجه دو بر یک شکست خورد. چلسی در سال 
202۳ متحمل ۱9 شکست در لیگ برتر انگلیس 
شده است که این بدترین آمار در بین همه 
تیم هاست. به این ترتیب در سال 202۳ هیچ 
تیمی بیشتر از چلسی در لیگ جزیره متحمل 
شکست نشده است و این حال و روز بد تیم را 
به خوبی به تصویر می کشد. در تاریخ باشگاه 
چلسی تنها در سال ۱99۳ این تیم متحمل 20 
شکست شده است و آمار بدتری از سال جاری 

به ثبت رسانده است. 

ویژه

امید نورافکن پس از ماه ها یک 
مسابقه فوتبال را      از کنار خط تماشا 
کرد. وی با حسرت و افسوس بسیار 
زیاد، از روی نیمکت در سکوت 
زشگاه نقش جهان  کرکننده ور
نظاره گر شکست تلخ و غیرمنتظره 

تیمش شد. 

پیش از شروع بازی ملوان 
کتور بازیکنان دو تیم  و ترا
در قوس میانه میدان جمع 
شدند تا این دیدار هم با 
احترام به زنده یاد محمدی 
آغاز شود که اهالی فوتبال 
را در سوگ فرو برده است. 

بایرلورکوزن، در  نیجریه ای  ستاره 
تعطیلات زمستانی با دوستانش در 
کی فوتبال بازی می کند. ویکتور  زمین خا
بونیفیس از تعطیلات زمستانی فوتبال 
اروپا استفاده کرده و دیده شده که در 
خیابان های نیجریه با دوستان دوران 

کودکی خود فوتبال بازی می کند. 

ت
شــ

س نو
عک

کی   حسرت به یاد محمدی         زمین خا

گفتوگو

منصور رشیدی، پیشکسوت فوتبال ایران و 
گردان نکونام در  استقلال در مورد عملکرد شا

لیگ برتر صحبت کرد. 
   نظر شما در خصوص تساوی استقلال و 

گل گهر چیست؟
غ از نتیجه بازی که شاید مورد   به نظرم فار
پسند ما نباشد در این بازی استقلال عملکرد 
فنی خوبی داشت و حتی عملکرد تیم با وجود 
نتیجه تساوی بهتر از بازی قبل بود که در آن 
استقلال با 4 گل نساجی را شکست داد. به 
هر حال یک جا هست شما مزد بازی خوبت 
گهر  گل  را در زمین نمی گیری. ضمن اینکه 
هم واقعاً تیم خوبی بود و عملکرد قابل قبولی 
داشت. گل گهر تیم خوبی است و هنوز اثرات 
حضور قلعه نویی در این تیم دیده می شود و 
از تیم های خوب و فنی فوتبال ایران هستند. 
سرمربی این تیم هم شنیدم رزومه دار و با تجربه 
است و نباید انتظار داشت استقلال در سیرجان 
بتواند این تیم را به توپ ببندد. هرچند بهتر بود 
بازی را می بردیم ولی من این نتیجه را هم خیلی 

بد نمی دانم. 
   در مورد خط حمله استقلال چه نظری 

دارید؟
 در این خصوص باید کادر فنی نظر دهد، 
کیفیتی  با  و  خوب  بازیکن  بلانکو  نظرم  به 
است و می تواند از اول در زمین قرار بگیرد و از 
طرفی تجربه نشان داده که بازیکنانی چون 
رمضانی و مطهری وقتی به عنوان تعویضی به 
گر چه  میدان می آیند تاثیرگذارتر خواهند بود ا
نمی دانم علت عدم استفاده نکونام از مطهری 
چیست اما این بازیکن همیشه نمایش خوبی 

از خود برای استقلال به جای گذاشته است. 
 نظر شما در خصوص دیدار بعدی استقلال 
که مقابل پیکان تهران برگزار می شود چیست؟

 پیکان حریف آسانی برای استقلال نیست. 
هیچ تیمی ساده نیست. همه تیم ها به دنبال 
کسب امتیاز هستند و نمی خواهند به راحتی 
بازنده باشند. پیکان با تغییراتی که در کادر 
شگفتی  دنبال  به  داده  صورت  خود  فنی 
سازی است. استقلال هم باید این دیدار را به 

فراموشی بسپارد. 
ج از خانه خوب  کسب یک امتیاز در خار
کند. نکونام  است اما دیگر نباید به آن فکر 
باید نقاط قوت و ضعف پیکان را بررسی کند تا 
بتواند در ورزشگاه آزادی و در مقابل هواداران 
استقلال، این تیم را شکست داده تا همچنان 

صدرنشین لیگ باقی بماند. 

رشیدی:
پیکان حریف آسانی 
برای استقلال نیست

تمجید از افتخار آفرینی در کشتی 
با  تهران  شهر  شورای  رئیس  ایسنا: 
تمجید از افتخارآفرینی های کشتی ایران در 
گر کشتی  میادین جهانی و المپیک، گفت: ا
می آیند.  بالا  رشته ها  همه  بیاید  بالاتر  ما 
دومین  افتتاح  مراسم  در  چمران  مهدی 
کشتی در استان تهران در  پایگاه قهرمانی 
سالن  وارد  وقتی  گفت:  شادآباد،  منطقه 
شدم و دیدم که این سالن به زیبایی برای 
نوجوانان و جوانان ما آراسته شده خوشحال 
شدم و حقیقتا یاد شهدای غزه و نوجوانان 
حملات  تحت  که  افتادم  آن ها  جوانان  و 
هر  و  هستند  صهیونیستی  رژیم  وحشیانه 
لحظه تعداد زیادی از آن ها شهید می شوند. 
از خدا می خواهم بساط این حکومت ظلم 
را از همه دنیا برچیند. وی افزود: از شهردای 
تهران، سازمان ورزش شهرداری و بیش از 
همه از دوست عزیزم آقای دبیر به دلیل 
افتتاح این پایگاه قهرمانی برای کشتی تهران 
تشکر می کنم. چند دوره در شورای شهر 
تهران با هم کار کردیم و او علاقه خودش را به 
کشتی، ورزش و کار نشان داد و خاطره خوبی 
گذاشت.  را در شورای شهر از خودش بر جا
رئیس شورای شهر تهران ادامه داد: در این 
چند سال دیده اید که کشتی ما در همه رده ها 
توانسته جایگاه بالایی را کسب کند و قطعا با 
افزایش سالن های کشتی در تهران، شاهد 
ادامه این افتخارآفرینی ها خواهیم بود. ما 
کرده ایم، به  کشتی مان افتخار  همیشه به 
تختی و زند و دیگر بزرگان کشتی افتخار کردیم 
برسیم  کشتی  به  که  چقدر  هر  بالیدیم.  و 
قطعا در سایر رشته ها هم موفقیت ها بیشتر 

خواهد شد. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: سه بازیکن لژیونر کشورمان برای شرکت در اردوی 
تیم ملی فوتبال در ایران حضور دارند و می توانند از هفته آینده 
در تمرینات شرکت کنند. اردوی تیم ملی فوتبال کشورمان 
برای شرکت در جام ملت های 202۳ قطر از دوازدهم دی ماه 
آغاز می شود. با توجه به در پیش بودن تعطیلات زمستانی 
بیشتر تیم های اروپایی، نفراتی مثل محمد محبی، سعید 
عزت اللهی و علی قلی زاده زودتر از سایر بازیکنان لژیونر به 
ایران آمده اند و می توانند از هفته آینده در تمرینات تیم ملی 
شرکت کنند. به گزارش تسنیم، تیم ملی ایران در اولین بازی 
خود در گروه C مرحله گروهی جام ملت های آسیا 24 دی 
به مصاف فلسطین خواهد رفت، هنگ کنگ و امارات دیگر 

حریفان ایران در مرحله گروهی هستند. 

بیــنالمــلل
  سرمربی بارسلونا ابراز امیدواری کرد که تیمش بتواند در 
سال جدید میلادی نیز همچون سال قبل در راه کسب جام 
موفق باشد. به گزارش ال موندو، بارسلونا ابتدای سال 202۳ 
را خیلی خوب پشت سر گذاشت و قهرمان سوپرکاپ اسپانیا 
لیگا شد و به دوره بدون جام باشگاه از سال 202۱  و قهرمانی لا
پایان داد اما در این فصل، اوضاع برای مدافع عنوان قهرمانی 
خوب پیش نمی رود. آنها پشت سر رئال مادرید و ژیرونا در 
لیگا قرار دارند. ژاوی ارناندس  رده سوم جدول رده بندی لا
در آستانه شروع سال جدید میلادی گفت: آرزوی من برای 
سال 2024 و صد و بیست و پنجمین سالگرد تاسیس باشگاه، 
سلامتی، صلح و موفقیت ورزشی برای کل باشگاه، به ویژه در 
فوتبال است. امیدوارم در این راستا تلاش کنیم. در سطح 
ورزشی، ما می خواهیم تا جایی که ممکن است قهرمانی 
کسب کنیم. او در ادامه صحبت هایش گفت: درست است 
که سال گذشته سال خوبی را پشت سر گذاشتیم اما اهداف 
امسال نیز مثل قبل کسب قهرمانی است. من می خواهم که 
سال 2024 حداقل به خوبی سال 202۳ باشد. دی ولت گزارش 
داد که بارسلونا ممکن است از فصل 202۵- 2024 به دلیل 
نقض قوانین مالی یوفا از لیگ قهرمانان اروپا حذف شود. به 

گفته یک منبع، مقامات یوفا می گویند 
به  کاتالونیایی  باشگاه  ترازنامه 
هم ریخته و دچار تناقص است. 

درآمد  تامین  برای  »بلوگرانا« 
لازم برای ثبت بازیکنان جدید 
لیگا، حق پخش تلویزیونی  در لا
خود برای سال های بعدی را 
به  سود  این  اما  فروخته،  نیز 

قوانین مالی مربوط نمی شود 
زیرا این سود فقط درآمد 

حاصل از فروش بازیکنان را در 
نظر می گیرد. یوفا در حال بررسی 

گزینه محرومیت 2 تا ۳ ساله 
بارسلونا از حضور در لیگ 

اروپاست.  قهرمانان 
تراز  هرچه  واقع  در 
باشد،  بیشتر  منفی 

مدت محرومیت طولانی تر 
خواهد بود. 

پرسپولیس باید از تعلل مدعیان 
استفاده کند 

تیم فوتبال پرسپولیس مقابل شمس آذر قزوین در هفته 
چهاردهم لیگ به برتری رسید. با توجه به اینکه در ماه ها 
و هفته های گذشته حواشی زیادی برای پرسپولیس ایجاد 
شده بود، اما یحیی گل محمدی در بازی با شمس آذر قزوین، 
تیمش را عالی مدیریت کرد و توانست شمس آذر سرسخت را 
ببرد. شمس آذر با سعید دقیقی یکی از بهترین های این فصل 
لیگ برتر بوده، نتایج مناسبی هم گرفته و به راحتی شکست 
نمی خورد. اما نکته مهم نتایجی است که پرسپولیس در این 
شرایط بحرانی می گیرد و این نتایج خیلی در ریکاوری ذهنی 
بازیکنان تأثیرگذار است. درست است پرسپولیس موفق شد 
به سختی از سد شمس آذر قزوین عبور کند، اما این پیروزی 
نوید روز های خوبی را در آینده می دهد. استقلال که هم 
کنون صدرنشین لیگ برتر است، در سیرجان مقابل گل گهر  ا
ک بازی  امتیاز از دست داد و سپاهان نیز مقابل آلومینیوم ارا
گذار کرد. پرسپولیس باید از این تعلل حریفانش در صدر  را وا
جدول به بهترین شکل استفاده کند. به نظرم نعمتی در 
چند بازی اخیر با استرس زیادی بازی کرد. نعمتی بازیکن 
کیفیتی است، اما من تعجب می کنم چرا اینقدر در محوطه  با
جریمه خطا می کند؟ در بازی مهمی مثل دیدار دربی هم 
خطا های بی محابایی را در ۱8 قدم مرتکب می شد. در بازی 
کی  با شمس آذر نیز لازم نبود در میانه میدان خطای خطرنا
با  بازیکن  نعمتی  باشد.  داشته  حریف  صورت  سر  روی 
تعصبی در بخش دفاعی است، اما باید در محوطه جریمه 
، حوصله و بازی خوانی داشته باشد و  خیلی بیشتر صبر
اصول دفاعی را رعایت کند تا بتواند بدون خطا جلوی نفوذ 
، دیاباته  حریفان را بگیرد. پرسپولیس باید عیسی آل کثیر
و مهدی عبدی را حفظ می کرد، چون این سه مهاجم هم 
در این فصل می توانستند تأثیرگذار باشند، اما باز با همین 
شرایط هم پرسپولیس الان در کورس قهرمانی قرار دارد. 
البته گل محمدی خلأ نداشتن مهاجم، را با سایر بازیکنانش 
پر کرده است. به طور حتم پرسپولیس در خط حمله زهردار 
نیست و باید این ضعف برطرف شود. در بخش دفاعی نیز 
مشکلات ناهماهنگی بازیکنان در بازی های گذشته مشهود 
گر نقاط ضعف برطرف شود به راحتی امتیاز از دست  بود و ا
نخواهد داد. من شک ندارم پرسپولیس با همین نفرات و 
کادر فنی هم مطمئناً در کورس قهرمانی باقی خواهد ماند و 
گر 2 بازی باقیمانده در نیم فصل اول را با پیروزی تمام کند  ا
حواشی هم از تیم دور خواهد شد و کیفیت تیم و بازیکنان 

بالا می رود. 

محمودکلهر
کارشناسفوتبال

: برای واردات خودرو  21 کشتی  گیر به رئیس جمهور   نامه زدم دبیر

 مدیرعامل آلومینیوم:

رئیس فدراسیون کشتی از درخواست خود 
از هیات دولت برای موافقت با صدور مجوز 
واردات خودرو به 2۱ چهره شاخص کشتی 
، رئیس فدراسیون  خبر داد. علیرضا دبیر
در  قهرمانان  »همه  اینکه  بیان  با  کشتی 
باید  خودرو  واردات  مجوز  پاداش  بحث 
یکسان دیده شوند« گفت: قرار است این 
موضوع در هیات دولت بررسی شود. ما نیز 
رسما درخواست کردیم که به 2۱ کشتی گیر 
و مربی عنوان دار ما در مسابقات جهانی 
و المپیک مجوز واردات خودروی خارجی 
اختصاص یابد. دبیر همچنین در حاشیه 
مراسم افتتاح پایگاه قهرمانی در شادآباد 

تهران در جمع خبرنگاران در خصوص لغو 
واردات خودروی فوتبالیست ها گفت: اینکه 
فوتبالیست ها گرفتند حق آنها است چون 
زحمت می کشند. آنها بچه های ما و باعث 
گر از همان اول همه را  افتخار هستند ولی ا
می دیدند این اتفاق نمی افتاد. هر رشته ای 
جای خود را دارد و کشتی هم جایگاهش 
مشخص است. من در مورد خودم حتی 
زمانی که ورزش می کردم و چه حالا هم در 
مورد اینها صحبت نمی کنم اما همان موقع 
گفتم  دادند  خودرو  فوتبالیست ها  به  که 
کار  می دیدند.  هم  را  رشته ها  سایر  کاش 
بزرگی کردند و نوش جانشان اما باید سایر 

ورزشکاران هم دیده می شدند. از همان اول 
می توانستند حرف ها را مدیریت کنند. این 
موضوع به هیات دولت می رود و خواهشم 
از اعضای دولت این است که همه را ببینند. 
من هم به رئیس جمهور نامه نوشتم و لیست 
که  که در این چند سال  ورزشکاران خود 
کشتی گیر  کردند 2۱ مربی و  افتخار آفرینی 
هستند را معرفی کردیم و می خواهیم شامل 
حال آنها هم بشود. رئیس فدراسیون کشتی 
درباره رفتن پژمان درستکار و آمدن محسن 
کاوه گفت: مسیری داریم که در آن حرکت 
هم  هنوز  من  می رویم.  جلو  و  می کنیم 
درستکار را جزو مربیان خوب ایران می دانم. 

خود او باید پاسخ بدهد که چرا استعفا داده 
است. استعفای او کتبی است و من به عنوان 
مدیر باید تصمیم می گرفتم. هنوز هم او را از 
نظر فنی و قابلیت های فنی قبول دارم. کاوه 
گردهای او من  را هم قبول دارم و یکی از شا
بودم. برزگر هم که استاد همه ما بوده است. 
باید اتفاقی در کشتی بیفتد و سر مربیگری 
تیم ملی رقابتی شود. یکسری می خواهند 
دبیر  علیرضا  سر  شوند.  مربی  منی  شو  با 
حداقل در این مورد کلاه نمی رود. با شومنی 
کسی یک  که هستیم تا  نمی شود تا روزی 
سال دو سال کمک مربی نباشد او را سرمربی 

نمی گذاریم. 

ه  شگا با مل  عا یر مد  ، ن ئیا جا ر محمد 
ک گفت که هواداران تیم فوتبال  آلومینیوم ارا
این باشگاه نیز نسبت به موفقیت آلومینیوم 

برابر سپاهان امید چندانی نداشتند. 
   برتری مقابل سپاهان

تسنیم،  با  گفت وگو  در  رجائیان  محمد 
فوتبال  تیم  غیرمنتظره  برتری  درباره 
اصفهان  سپاهان  مقابل  ک  ارا آلومینیوم 
اظهار داشت: سپاهان فراز و نشیب کمی دارد 
و با همه باشگاه های ایرانی متفاوت است. 
ک می خواستیم به اصفهان برویم،  وقتی از ارا
بسیاری از هواداران و حتی افراد مجموعه 
نتیجه  با  که  بودند  این  دنبال  آلومینیوم 
سنگین شکست نخوریم و گل های کمتری 
که  مسئله  این  باور  حتی  کنیم.  دریافت 
مقابل سپاهان قد علم کنیم، برای برخی ها 

سخت بود. 
   انتخاب سرمربی 

ک  وی با تمجید از مدیران آلومینیوم ارا
برای انتخاب سرمربی تیم فوتبال این باشگاه 
در ابتدای لیگ بیست وسوم خاطر نشان 
کرد: باشگاه آلومینیوم با انتخاب مجتبی 
حسینی به عنوان سرمربی، به دنبال انجام 
کارهای بزرگ و گرفتن یقه تیم های بزرگ بود. 

این اتفاق هم افتاده است و در همه دیدارها 
دیدار  در  حتی  داشتیم.  خوبی  عملکرد 
4 بر صفر شکست خوردیم،  که  کتور  با ترا
هواداران از بازی آلومینیوم رضایت داشتند 

و اعتراضی نکردند. 
   اشتباهات داوری 

اشاره  با  آلومینیوم  باشگاه  مدیرعامل 
گردان  به اشتباهات داوری دیدارهای شا
کرد: حسرت  سیدمجتبی حسینی تصریح 
که  را می خورم  اشتباهات سهوی داوری 
باعث شد صدر جدول را از دست بدهیم. 
خ نمی داد، آلومینیوم  گر این اشتباهات ر ا
درون  بود.  جدول  صدر  تیم  سه  از  یکی 
به موفقیت می رسد، اختلافاتی  که  تیمی 
ایجاد می کنند و باید مدیریت دقیقی داشته 
باشیم. در پرداخت قرارداد اعضای تیم یکی 
از منظم ترین باشگاه ها هستیم و فقط در 
ک ایراد داریم.  پرداخت مطالبات کسبه ارا
رجائیان درباره اعتراض باشگاه سپاهان به 
گر چیزی  قضاوت وحید کاظمی بیان کرد: ا

درباره داوری بگویم، می گویند به خاطر برد 
تیمش چنین حرفی زده است. به نظرم در 
دقیقه 2 خطایی روی مهران موسوی رخ داد 
و باید یک پنالتی به سود آلومینیوم گرفته 
می شد. چون این اتفاق در نتیجه تأثیرگذار 
از  بعضی  ندادیم.  مانور  آن  روی  نبود، 
کارت های زرد دومی که به بازیکنان سپاهان 

داده شد، مستحق اخراج مستقیم بود. 
؟    غرور

وی در پاسخ به این پرسش که آلومینیوم 
چه هدفی را برای نیم فصل ترسیم کرده بود، 
و  عزتمندی  دنبال  به  ما  گفت:  تسنیم  به 
سرافرازی هستیم. می خواهیم مردم از بازی ما 
لذت ببرند و راحت گاف ندهیم. ما در شرایطی 
به سپاهان گل زدیم که حریف ۱۱ نفره بود و 
نباید با صحبت درباره سه اخراج سپاهان، این 
برد را خراب کنیم. ما یکی از غول های فوتبال 
آسیا را شکست دادیم، اما نباید مغرور شویم و 
کیفیت  در باد این برد بخوابیم. دیدار با تیم با

ملوان مهم ترین بازی ماست. 

   بودجه 
ک درباره  مدیرعامل باشگاه آلومینیوم ارا
تأیید بودجه ۳2۵ میلیارد تومانی استقلال و 
اینکه آیا تبرئه آبی ها ممکن است به اعتراض 
کرد:  عنوان  شود،  منجر  آلومینیوم  رسمی 
افرادی از سازمان بازرسی کل کشور در کارگروه 
گر موارد را  نظارت بر قراردادها عضویت دارند و ا
تأیید کنند، یعنی درست است. بودجه یکی از 
۱0 موردی است که قرار است استعلام بگیرند و 
گر رأی صادر  برخی موارد تخلف محرز است. ا
شود، شاید دست مان به جای دیگری بند 

نباشد و دستگاه های دیگری باید ورود کنند. 
   کیفیت بازیکنان 

رجائیان در مورد نتایج ضعیف تیم فوتسال 
اظهار  فنی  کادر  تغییر  وجود  با  آلومینیوم، 
گذشته لیگ برتر فوتسال در  داشت: فصل 
زمستان ۱40۱ به پایان رسید. تیم ها از ابتدای 
سال ۱402 تمرینات خود را آغاز کردند و بازیکنانی 
آلومینیوم،  فنی  کادر  گرفتند.  خدمت  به 
کیفیت  و  کرد  جمع  را  باقیمانده  بازیکنان 
بازیکنان با هم )نسبت به سایر تیم ها( متفاوت 
است. ما در سال اول حضور در لیگ برتر برای 
بقا تلاش می کنیم و به این مسئله امیدوار 

هستم. 

ک به ما می گفتند    در ارا
شکست سنگینی از سپاهان نخورید! 


